
Vi har i KFN förra året röstat 
för en ny basketplan i 

Borgeby, inte på Löddesnäs.
Tennisplanerna är flitigt använda och bör därför vara kvar men bör 

skötas bättre. Ett krafttag av hela parken är inte en dag för tidigt efter 
decenier av förfall. Inget beslut om förfall har tagits men ändå är det 

verkligeheten. Varför får det då ske och se ut som det gör? 
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Var är underhållet?



Underlaget sköts inte
Hål i asfalten kan vara direkt farligt då risken att snubbla ökar markant. 



Handskar bör 
kanske användas 
för att undvika 
brännskador från 
nässlor?



Det finns redan tre ställen på Löddesnässkolan att spela basket på 
+ ett fjärde ställe på andra sidan Västanvägen på Trollsjövägen

Detta kanske inte förvaltningen tänkte på just då, när belsutet att den skulle ligga i Borgeby plötsligt ändrats, utan att vara 
uppe i KFN. Lätt att missa kanske men därför bör placeringen ses om på nytt. 



Över ett år har gått och förfallet 
verkar ha fått fäste.

Varför fixar man inte till detta? Ska vi ta ansvaret nu eller ska det gå några år till?



Förfall på 
multiplanen 
ett faktum
Underhåll en bristvara!
Risk för olyckor och skador 
är stor utan underhåll!



Spontanidrott – pingis utan nät på 
skevt bord som dessutom lutar

En rolig utmaning under sommarlovet kanske eller är det ytterligare ett exempel på tragiskt förfall?



En ytterst 
förfallen 
fotbollsplan
Saknas 1 mål, nät till 3 mål. 
Stora grenar som växer in 
över planen.



Här 
behövs 
ingen 
målvakt?
Direkt farligt att få grenar i 
ögonen när barn spelar 
fotboll. Omedelbar åtgärd 
behövs ur ett 
säkerhestperspektiv!



Onödigt att 
behöva hämta 
bollen i en 
eventull 
fästingkolloni när 
det spelas fotboll 



Löpslinga 
eller före 
detta 
löpslinga?



En buske 
har här 
tagit över 
slingan



Här blir det 
smalt



Här blir det 
ännu 
smalare och 
lägre.



Här får man 
lämna slingan 
helt då det 
inte går att 
komma fram.



Risk för olycka 
med stubbar 
som kanske inte 
bör vara där?



Gissa bilden – vad ser vi?



Det är 
Löddesnäs-
parkens 
cykelställ
Ännu ett exempel på 
förfallet som pågår. 



En varierande kort löpslinga – eller 
ska det vara en terrängbana?



Omgivningarna är tyvärr inte bättre



De flesta i området är tyvärr vana 
vid hur det ser ut, förfallet 70-tal 



Fem farliga risker 
Vem tar ansvaret här? Vem tar det vidare? När blir det åtgärdat?



Vi yrkar:
Basketplanen byggs i Borgeby som tidigare beslutats i KFN. Inte 
på Löddesnäsområdet där tre basketplaner redan finns och en 
fjärde på Trollsjövägen. Annan plats än Borgeby kan vara 
relevant efter att det utreds.
Vi yrkar även på ett återställande av förfallet som fått pågå i 
Löddesnäsparken. 
Vi yrkar även på att de identifierade risker omedelbart rättas 
till för att undvika att någon skadar sig. 
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